
2021-06-16

Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Ole Borg-Hansen OB, Henrik Jørgensen HJ (referent), Søren

Martin Agerbæk SA, Lars Nielsen LN

Afbud:  Mads Skyggelund MS

Mødet afholdt 2021-06-16 kl 20:00 på Gyldenhøjen 6

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Referat er godkendt

3. Valg af referent

HJ er valgt

4. Status på multibane belysning, reparationer og reetablering af græs

Multibane belysning skal stadigvæk ændres. Vi prøver at installere et filter foran lamperne, men vi

venter på lidt mørkere tider.

Banden på lågen er blevet repareret.

Der er nogle bænke der er blevet monteret forkert, dette bliver repareret af leverandøren

Vi er samlet 2100 DKK over budget excl revisor.

Reetablering af græs er færdiggjort

5. Vej Belægningens tilstand

a. Har kommunen taget ansvar for revnerne?

Der er ingen tilbagemelding fra kommunen

6. Status for investering af vejfond

a. Ansøgning om udbyttefrikort

Dette er stadig ikke tildelt, vi afventer nyt fra skat

7. Forberedelse af generalforsamling

a. Behandling af indkomne forslag

Ingen forslag er modtaget

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.
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b. Klargøring af stemmesedler

Brian klargøre stemmesedler

c. Indkøb af forplejning

HJ indkøber forplejning

d. Fremlægning af beretning (overdragelse af Brians fremlægning om multibanen)

Vi inkluderer det i formandens beretning

e. Thomas Krog Holm bliver indstillet som dirigent

f. HJ bliver indstillet som referent

8. Næste møde

Næste møde planlagt til den 7/9-2021 kl 19.00 på Gyldenhøjen nr 4.

9. Eventuelt

Der er ikke bragt nogen punkter op til eventuelt.

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden.


